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有關六十周年校慶感恩節日期更改事宜 

 

各位家長及同學： 

 

本校原訂於 2026 年 5 月 7 日舉行六十周年校慶感恩節晚會，因香港理工大學賽馬會綜

藝館場務部回覆，綜藝館於當日需提供予理工大學使用，故此，本校感恩節晚會需要改期。

在校曆表與感恩節相關事項的日期更改如下： 

 

 

事項 原訂日期 更新日期 

六十周年校慶感恩節預備(半日上課天) 5月 6日(Day 8) 5月 5日(Day 7) 

六十周年校慶感恩節晚會 5月 7日 5月 6日 

六十周年校慶感恩節翌日假期 5月 8日 5月 7日 

假期翌日 (上課天)  5月 8日(Day 8) 

 

 

 

 校長 黃嘉明謹啟 

 

2025年 9月 9日 

--------------------------------------------------------------------------- 

家 長 回 條 

 

學生姓名：_______________________________  班別：____________   學號：___________ 

 

本人收到 貴校「有關六十周年校慶感恩節日期更改事宜」通告[編號(Sch 25-26/11)]，並知

悉有關事宜。 
 

 家長或監護人簽名 

 

日期：______________________ ________________ 

備註:請於 9月 15日(星期一)或之前簽覆電子通告。  
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Rescheduling of the 60th Anniversary Thanksgiving Day 2026 

Dear Parents and Students, 

Please be advised that our school’s 60th Anniversary Thanksgiving Day 2026, originally scheduled 

for the evening of May 7, 2026, will be rescheduled. We have been informed by the event office of the 

Jockey Club Auditorium at The Hong Kong Polytechnic University that the venue is required for the 

university’s use on the originally booked date. The corresponding amendments to the school calendar 

regarding the dates for the related arrangements are as follows: 

Event Original Date Updated Date 

Preparation for the 60th Anniversary 

Thanksgiving Day (Half school day) 

6 May (Day 8) 5 May (Day 7) 

The 60th Anniversary Thanksgiving Day 7 May 6 May 

The Day following 60th Anniversary 

Thanksgiving Day (Holiday) 

8 May 7 May 

The day after the holiday (School day)  8 May (Day 8) 

 

 

Yours faithfully, 

 Ms. Wong Ka Ming 

 Principal 

--------------------------------------------------------------------------- 

Reply Slip 

Name: ____________________________    Class: ____________    Number: ___________    

 

I have received and noted the contents of the circular (Sch 25-26/11) concerning the rescheduling 

of the 60th Anniversary Thanksgiving Day 2026. 

Parent’s or Guardian’s Signature 

 

Date: ______________________ ________________ 

Please sign the e-Notice on or before 15/9/2025. 


